
College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Openbaar groen Museumkwartier, Geveltuintjes en Fietsenstalling 
 

Venlo, 24 januari 2023 
Geacht college, 
 
Tijdens een geslaagd ‘Rondje Binnenstad’ op 21 januari zijn enkele zaken aan de orde gekomen 
waarover de VVD-fractie enkele vragen heeft;. 
 
Openbaar groen Museumkwartier/Keulse Poort. 
Het recent ingerichte openbaar groen Museumkwartier/Keulse Poort moet weer op de schop. 
Volgens uw ambtenaar is de grond niet geschikt gebleken voor het recent geplante groen en moet nu 
worden hersteld.    

1. Had de herinrichting/herbeplanting van het groen, het afgraven van de grond en het 
opnieuw aanvoeren van vruchtbare grond voorkomen kunnen worden? Is hier een 
bodemanalyse aan vooraf gegaan?  

2. Hoeveel geld is hier mee gemoeid en zijn deze extra kosten voor rekening van de 
opdrachtgever of de aannemer? 

3. Bent u bereid de aangekondigde werkzaamheden uit te stellen tot na de Venloop ? En het 
afgraven/-afvoeren in één werk te doen met het aanvoeren van nieuwe grond en 
herbeplanting? Dit om onnodige overlast en mogelijk ‘vernieling/vertrappen’ tegen te gaan 
tijdens carnaval en Venloop?  

4. Heeft er overleg plaats gevonden over deze werkzaamheden met organisatoren van 
evenementen en omwonenden? 

 
Uw ambtenaar kondigde de komst van geveltuintjes aan in de Binnenstad alsmede een 
stimuleringssubsidie voor deze initiatieven. Staande de presentatie liet de woordvoerder namens de 
VVEV weten geveltuintjes een slecht idee te vinden. Worden niet of nauwelijks onderhouden en zijn 
daardoor een bron van ergernis, afgezien van vertrapping door grote drukte of baldadige vernieling. 
De VVD-fractie juicht vergroening in de Binnenstad toe maar maakt zich zorgen over de 
beeldkwaliteit op termijn omdat niet duidelijk is hoe het onderhoud geregeld is en de eisen m.b.t. de 
inrichting waar deze geveltuintjes aan moeten voldoen. 

5. Heeft u eisen gesteld over de soort beplanting en onderhoud? Zo nee, hoe gaat u voorkomen 
dat door slecht of geen onderhoud het geheel een rommelig beeld gaat vormen in de 
Binnenstad?  

6. Is er overleg geweest met betrokkenen en zo ja, hoe verklaart u dat het initiatief niet 
gewenst is, maar vooralsnog doorgang vindt? 

7. Bent u bereid de geveltuintjes te heroverwegen en in plaats daarvan te onderzoeken of 
groen blijvende bomen het straatbeeld kunnen verfraaien? 
 

Het stallen van fietsen is een blijvend probleem. Het ontsiert de binnenstad. Bezoek per fiets aan de 
binnenstad door bezoekers en personeel moet verder gestimuleerd worden. 

8. Bent u bereid een onderzoek te starten naar een structurele oplossing voor het (bewaakt) 
parkeren van fietsen, bijvoorbeeld ondergronds op het Vleesplein of andere grootschalige 
fietsparkeerplaatsen? 
 

Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD fractie 
Peter Bastiaens 


